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To, o czym spekulowały media, okazało się prawdą. Walter Sabatini

potwierdził dziś, w przedmeczowym wywiadzie dla Mediaset, że złożył

rezygnację ze swojego stanowiska, na rok przed zakończeniem umowy.

 

Przypadek Tottiego, dla klubu kwestię kończy wygaśnięcie kontraktu?

- Niebawem będzie wyjaśnienie tego tematu. Wkrótce kwestia zostanie omówiona w

sposób definitywny.

 

Twoja przyszłość?

- Różowa [śmiech - dod.red.]. Nie ma żadnej tajemnicy w tym, że poprosiłem

Pallottę o rozwiązanie kontraktu 30 czerwca, a on wykazał dostępność. Jednak jest

to kwestia marginalna w porównaniu do tego, co robi zespół.

 

Możemy myśleć o twojej przyszłości w Anglii?

- Moja przyszłość jest do 30 czerwca, gdyż jest bardzo dużo do zrobienia. Moja

postać jest w tym momencie marginalna, gdyż w centrum wszystkiego znajduje się

zespół. Jestem teraz zaangażowany w Romę bardziej niż wcześniej.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

